

Kesan Positif Serta Kebaikan Media Sosial Kepada Pelajar

Aktiviti rekreasi adalah satu aspek kehidupan yang sering dianggap remeh oleh masyarakat. Namun, jika dikaji secara halus, maka kita akan mendapati bahawa rekreasi sebenarnya mempunyai peranan yang amat penting dalam memberikan nilai-nilai yang pelbagai terhadap manusia. Buku ini mendalami pengertian rekreasi, peranan dan nilai-nilai rekreasi dalam kehidupan manusia serta isu-isu pengurusan sesebuah taman rekreasi, tidak kira sama ada yang berasaskan sumber semula jadi mahupun sumber buatan manusia. Perbincangan yang diutarakan banyak menjurus kepada senario berteraskan pengurusan dan penekanan terhadap cadangan penyelesaian. Sebagai sebuah negara yang kaya dengan taman rekreasi, Malaysia memerlukan mereka yang berpengetahuan untuk menguruskan kawasan-kawasan ini dengan baik. Buku ini boleh menjadi rujukan penting tentang prinsip dan konsep pengurusan taman rekreasi bagi mencapai objektif untuk mewujudkan budaya hidup sihat dalam kalangan rakyat Malaysia. Dalam konteks pengurusan dan penganjuran acara, syarikat pengurusan dan penganjuran acara dilihat lebih memberi fokus kepada keuntungan hasil daripada perkembangan

Read PDF Kesan Positif Serta Kebaikan Media Sosial Kepada Pelajar

pelancongan dan acara. Namun, di sebalik keghairahan itu, syarikat pengurusan dan penganjuran acara seolah-olah lupa akan kesan negatif acara kepada alam sekitar. Dalam konteks pengunjung acara pula, selain menikmati kegembiraan, pengalaman dan kepuasan berhibur; pengunjung acara harus mengambil tanggungjawab untuk sama-sama meminimumkan kesan negatif acara kepada alam sekitar. Secara adilnya, alam sekitar yang dipinjamkan ini harus sama-sama dijaga agar kekal lestari untuk generasi akan datang. Buku ini dihasilkan dengan tujuan memberi kesedaran, pengetahuan, di samping membincangkan beberapa kaedah yang boleh diguna pakai oleh syarikat pengurusan dan penganjuran acara dalam menghasilkan acara hijau.

Coronavirus 2019 juga dikenali sebagai pandemik Covid-19 ialah pandemik penyakit yang berterusan secara global berpunca daripada Coronavirus Sindrom Pernafasan Akut Teruk 2 (SARS-CoV-2). Covid-19 adalah spesies baru daripada keluarga Coronavirus yang boleh menyebabkan jangkitan saluran pernafasan. Antara keluarga Coronavirus lain yang pernah jangkitan salur pernafasan yang teruk adalah Severe Acute Respiratory Syndrome Coronavirus (SARS) pada tahun 2002 dan Middle East Respiratory Syndrome-Related Coronavirus (MER-CoV) pada tahun 2012. Wabak ini pada mulanya dikesan pada pertengahan Disember

Read PDF Kesan Positif Serta Kebaikan Media Sosial Kepada Pelajar

2019 di Wuhan, Hubei, China. Pertubuhan Kesihatan Sedunia (WHO) mengisytiharkan wabak itu sebagai Darurat Kesihatan Awam Keprihatinan Antarabangsa pada 11 Mac 2020. Sehingga 30 Ogos 2020, lebih daripada 25.3 juta kes Covid-19 telah dilaporkan di lebih 188 buah negara, mengakibatkan lebih dari 843,000 kematian; lebih daripada 16.4 juta orang telah pulih. UUM Press mengambil inisiatif menganjurkan pertandingan penulisan artikel berkaitan pandemik Covid-19 ini bertujuan memberi pendedahan kepada masyarakat berkaitan penularan dan bahaya pandemik ini. Himpunan artikel yang ditulis dalam genre ilmiah dan kreatif ini dibukukan sebagai bahan pembacaan semua lapisan masyarakat. Covid-19. Rakaman pengalaman, pengajaran, pendidikan dan pengetahuan telah terpahat dalam ingatan yang tidak mampu kita lupakan.

*Menjadi belia cemerlang
Siri Ilmiah APM-ITBM
satu kumpulan esei*

*Transformasi Perhubungan Awam di Malaysia
Isu-isu sains sosial dari perspektif Islam
Ketahui peranan guru, kaunselor dan
ibubapa dalam mengurangkan dan mencegah
perlakuan buli.*

**160 Contoh Karangan SPM Bahasa Malaysia
Sememangnya buku berkualiti dan mantap
untuk pembelajaran yang berkesan bagi
membantu murid menghadapi Kertas 1 SPM**

Read PDF Kesan Positif Serta Kebaikan Media Sosial Kepada Pelajar

Bahasa Malaysia. Dengan kandungan yang intensif, buku 160 contoh karangan SPM sewajarnya dijadikan buku pilihan murid untuk meningkatkan pemahaman, memperkukuh keyakinan, dan seterusnya mencapai kecemerlangan dalam peperiksaan.

On da'wah (Islam) and social change in Malaysia.

Kepentingan, Peranan dan Isu-Isu Pengurusan Rekreasi (UUM Press)

Konsep Amalan Hijau dalam Pengurusan Acara (UUM Press)

DOSENKU, MAHASISWA SAYA agenda pembinaan bangsa

Membentuk Suasana Kerja Positif

Kehidupan seharian memerlukan komunikasi untuk menyampaikan mesej, nasihat atau pesanan kepada individu yang lain. Komunikasi juga menjadi faktor utama menentukan pelbagai jenis perhubungan yang akan dilakukan dengan orang lain. Kerja sosial ialah satu bidang yang memerlukan interaksi dan komunikasi yang berkesan dalam menyelesaikan sesuatu kes atau tugas. Kemahiran komunikasi sangat diperlukan dalam bidang ini kerana komunikasi merupakan medium yang penting untuk berinteraksi. Pekerja sosial yang baik perlu peka dengan permasalahan klien dengan mendengar penuh teliti atau menyelami masalah klien agar mesej dan simbol yang diberikan oleh klien diterima dengan jelas untuk membantu dalam proses penyelesaian

Read PDF Kesan Positif Serta Kebaikan Media Sosial Kepada Pelajar

masalah. Buku ini antara lain membincangkan konsep, elemen dan model komunikasi dalam proses memberi bantuan. Huraian juga diberikan kepada tiga jenis komunikasi iaitu komunikasi intrapersonal, komunikasi interpersonal dan komunikasi kelompok. Aspek lain yang turut disentuh berkaitan komunikasi massa, peralatan komunikasi, pengurusan teknologi maklumat serta etika komunikasi dalam konteks kerja sosial. Seterusnya, buku ini diterbitkan untuk kegunaan institusi pengajian yang berkaitan dengan kerja sosial khususnya untuk faedah pelajar, pensyarah dan pengamal kerja sosial membuat rujukan dan seterusnya memahami dengan lebih terperinci tentang maksud, elemen dan asas komunikasi sesama manusia dan dalam melakukan tugas berkaitan amalan kerja sosial terhadap klien. Antologi Esei Komunikasi: Teori, Isu dan Amalan adalah kompilasi artikel yang membincangkan teori dan isu-isu serta amalan komunikasi dalam konteks Malaysia sebagai kajian kes, malah mengaplikasikan kepelbagaian perspektif dalam topik perbincangan. Secara spesifik, buku ini diterbitkan supaya boleh digunakan sebagai bahan bacaan asas dan rujukan untuk penuntut dan penyelidik dalam bidang media dan komunikasi serta bidang yang berkaitan dengannya. Secara am, ia bertujuan menyediakan bahan bacaan kepada masyarakat awam yang berminat dalam bidang komunikasi dan media untuk mendapatkan maklumat, pengetahuan dan kesedaran

Read PDF Kesan Positif Serta Kebaikan Media Sosial Kepada Pelajar

teoretis yang menghubungkan komunikasi, media dan masyarakat. Buku ini membincangkan kepelbagaian perspektif dan teori yang wujud dalam bidang komunikasi dengan memberikan tinjauan menyeluruh terhadap kumpulan teori yang diujahkan selama ini sebagai teori komunikasi. Artikel dalam buku ini juga menekankan kewujudan perspektif dan teori yang berbeza berasaskan kepada ideologi dan falsafah yang tertentu, manakala isu-isu tentang komunikasi dan media yang penting telah dikupas dengan teliti. Amalan yang melingkungi bidang-bidang komunikasi dan media juga dikupas bagi menterjemahkan teori ke dalam bentuk praktis serta amalan.

Apabila berbicara berkenaan perubatan Islam, sebahagian memahaminya dalam bentuk doa, jampi, air penawar, menghalau jin, dan membuang saka semata-mata. Sebahagian yang lain cenderung mentafsirkan tentang perubatan dalam bentuk yang sempit dan literal. Sebahagian yang lain pula yakin konsep perubatan Nabi mempunyai kehebatannya, namun mereka tidak mampu membuktikan kehebatan itu secara saintifik. Buku Perubatan Islam dan Bukti Sains Moden ini cuba membuktikan kehebatan-kehebatan secara saintifik, dan mengumpulkan penemuan-penemuan semasa yang sahih, tidak kira datang daripada umat Islam ataupun bukan Islam. Buku ini juga komprehensif dan padat selain bergambar dan berwarna yang menarik.

Read PDF Kesan Positif Serta Kebaikan Media Sosial Kepada Pelajar

Media Anak Indonesia

Peranan Ibu Bapa dalam Mendidik Anak

Sumbu Dunia Melayu: Hubungan Keserumpunan Malaysia-Indonesia

ISU-ISU KETAHANAN NASIONAL MALAYSIA
ISLAMISASI MEDIA (UiTM Press)

Melalui buku ini “Dosenku, Mahasiswa saya”, penulis mencoba untuk menggambarkan semua rangkaian peristiwa kehidupan kampus yang merupakan miniatur dari kehidupan nyata dimana disitu ada permulaan, ada proses, dan ada akhir; bagaimana seharusnya peran-peran dimainkan dan bagaimana saling menguatkan demi sebuah keutuhan; dosen dan mahasiswa adalah peran kesatuan yang harus saling menguatkan yang hal ini bisa juga diterapkan pada pimpinan dengan bawahannya, petugas akademik dengan tugas pelayanannya, petugas kebersihan dengan tempat kerjanya, ibu penjual di kantin dengan pelanggannya, pak satpam dengan pos penjagaannya: kesemuanya adalah peran kesatuan yang harus saling menguatkan. Terkadang kita melihatnya secara parsial (sebagian) saja, sehingga menimbulkan rasa jengkel, kesel, acuh-tak acuh dan akhirnya bukan malah menguatkan tapi malah saling melemahkan satu sama lain yang pada akhirnya bukan

saling membangun tapi saling menghancurkan. Melalui buku ini, “dosenku, mahasiswa saya”, penulis mencoba untuk saling menguatkan satu sama lain agar kesatuan itu bisa bersinergi dan berkolaborasi sehingga tujuan bersama bisa dicapai. Pembaca juga bisa melihat dan mencoba untuk memahami dari dua sisi dari kesatuan tersebut sehingga nantinya tidak serta menyalahkan satu pihak atau memuji satu pihak karena keduanya adalah satu kesatuan yang memang seharusnya saling menguatkan, karena semuanya adalah satu kesatuan yang harus saling menguatkan bukan melemahkan

Patriotisme agenda pembinaan bangsa
Utusan Publications Perhubungan media di Malaysia (Penerbit UM)
Penerbit Universiti Malaya

Pembaca dibawa menerokai kupasan isu berkaitan dengan komunikasi dan media dan perkaitan media dengan ISLAM. Buku ini mengupas fungsi media dalam penyebaran informasi dan dakwah kepada masyarakat secara amnya dan pengguna media secara khususnya. Selain itu, para pembaca juga boleh mengetahui etika penggunaan media secara berhemah dan selari dengan syariat Islam. Terdapat banyak peluang dan cabaran yang terpaksa dilalui oleh pengamal media dalam usaha

untuk membentuk dan mendidik masyarakat supaya menjadi lebih baik. Antara isu penting yang kerap dialami oleh masyarakat pada hari ini adalah merangkumi aspek sosial, pendidikan, ekonomi, dan kepenggunaan. Meletakkan isu-isu ini dalam konteks islamisasi media di Malysia, ia dipengaruhi oleh beberapa faktor antaranya adalah teknologi yang semakin maju dan sikap masyarakat yang semakin terbuka. Kekuatan buku ini terletak pada pandangan yang pelbagai sumbangan ahli akademik dalam bidang komunikasi dan media. Buku ini juga amat berguna dijadikan sebagai bahan rujukan oleh ahli akademik, pelajar dan pengamal media sama ada dalam bidang yang sama atau bidang-bidang sosial sains lain berkaitan.

**Laporan Kualiti Alam Sekeliling
Islam Universalia, Issue Jan 2020
Antologi Esei Komunikasi: Teori, Isu dan Amalan (Penerbit USM)
Pembelajaran Bahasa Kanak-kanak
Pemulihan Khas
Negara Bangsa Malaysia: Asas dan Cabaran (UUM Press)**

Buku ini menyenaraikan 120 panduan berumah tangga berbentuk soal jawab sebagai pengetahuan dan panduan pembaca sama ada yang belum berumah tangga atau telah berumah tangga. Malah juga untuk yang telah

Read PDF Kesan Positif Serta Kebaikan Media Sosial Kepada Pelajar

**bercerai dan ingin berumah tangga semula.
Antaranya: · · Kahwin lelaki muda · · Berkahwin di Thailand · · Berkahwin setelah terlanjur · · Hukum pak sanggup · · Agensi mencari jodoh · · Jodoh media sosial · · Perkahwinan dengan warga asing · · Layanan terhadap suami/ isteri · · Perbezaan cerai dan fasakh · · Ibu bapa campur tangan urusan rumah tangga**
Universiti Sains Malaysia, Penerbit Universiti Sains Malaysia

Buku yang memberi panduan untuk guru mengurus pelajar sekolah dengan melihat isu-isu terkini.

**Islam, komunikasi dan teknologi maklumat
Media, Komunikasi dan Wacana Globalisasi di
Malaysia (Penerbit USM)
Mengurus Disiplin Pelajar
160 Contoh Karangan SPM Bahasa Malaysia
Institusi keluarga menghadapi cabaran alaf
baru**

Perhubungan media merupakan aspek yang penting dalam strategi komunikasi sesebuah organisasi. Dengan demikian, amat kritikal bagi pengamal perhubungan awam untuk membina hubungan yang berkesan dengan personaliti media. Penulisan ini berfokus pada amalan perhubungan media di Malaysia dengan memberi tumpuan kepada empat isu iaitu polisi organisasi korporat, amalan etika kewartawanan, persepsi editor dan bahan perhubungan media. Kaedah analisis kandungan digunakan untuk menganalisis bahan-bahan siaran media yang diterima oleh dua organisasi media iaitu sebuah akhbar harian dan sebuah stesen televisyen. Selain itu, temubual mendalam dilaksanakan untuk menganalisis pendapat para editor akhbar

Read PDF Kesan Positif Serta Kebaikan Media Sosial Kepada Pelajar

harian, stesen televisyen dan agensi berita mengenai amalan perhubungan media. Analisis menunjukkan para editor media berpegang kepada polisi organisasi dalam urusan perhubungan media dan seakan-akan tidak dipengaruhi oleh pengamal perhubungan awam. Berdasarkan analisis didapati pihak berkuasa politik dan pengiklan mempunyai pengaruh kuat ke atas polisi organisasi korporat yang mungkin memberi kesan pada amalan perhubungan media. Dapatan menunjukkan para editor berpandu kepada kod etika profesional dalam membuat liputan secara adil dan saksama. Walaupun pemberian hadiah oleh pengamal perhubungan awam kepada para editor dilihat sebagai kebiasaan dalam perhubungan media, namun amalan pemberian ini tidak mempengaruhi keputusan editorial. Analisis juga mendapati para editor mengakui keprofesionalan pengamal perhubungan awam dari segi format dan gaya persembahan bahan siaran media, termasuk kepelbagaian kandungan yang memenuhi jangkaan mereka. Pelbagai faktor mempengaruhi perhubungan media termasuk kurangnya hubungan interpersonal oleh para pengamal perhubungan awam dengan para editor media massa. Oleh itu, hubungan baik perlu dimantapkan dalam usaha memperbaiki liputan aktiviti, dan seterusnya untuk membina kepercayaan publik kepada organisasi.

Buku ini mengupas persoalan cinta menurut perspektif Islam dan psikologi. Ia turut membincangkan nilai-nilai yang berkait rapat dengan cinta seperti rasa tanggungjawab, kasih sayang, keprihatinan, kemesraan, kerinduan, persaudaraan dan juga kebencian yang dikupas mengikut perspektif Islam. Terdapat pelbagai definisi, jenis dan kefahaman yang berkaitan dengan cinta. Persoalan cinta membabitkan semua golongan bermula dari dalam kandungan sehinggalah menjelang hari kematian.

Read PDF Kesan Positif Serta Kebaikan Media Sosial Kepada Pelajar

Oleh itu, kami berhasrat untuk berkongsi ilmu dan pengalaman dengan mengupas persoalan yang berkaitan dengan cinta, terutamanya definisi cinta dan implikasinya dalam kehidupan. Keluarga memainkan peranan yang penting dalam merangsang, memperkukuh dan memperkasa kepentingan nilai perpaduan. Ibu bapa merupakan pendidik pertama dan berterusan dalam menjamin pembenihan nilai perpaduan ini melalui asuhan dan didikan anak dalam persekitaran keluarga. Peranan ibu bapa bukan sekadar menerapkan anak-anak dengan ilmu dan pengetahuan tentang disiplin, budaya, tradisi mahupun agama, tetapi juga dengan nilai perpaduan agar anak-anak dapat membesar dalam persekitaran yang sihat tanpa diracuni oleh sikap prejudis dan rasisme.

tema, seni membentuk nilai murni

Dakwah dan perubahan sosial

Perhubungan media di Malaysia (Penerbit UM)

Patriotisme

Anak adalah harapan. Di tangan kita letakkan masa depan sebuah bangsa. karenanya anak dan pendidikan anak hendaklah menjadi perhatian kita. Buku di tangan Anda ini merupakan sorotan atas gambaran ideal anak-anak dan dunia anak di media anak Indonesia. Sebagai buku yang lahir dari penelitian yang seksama mengenai fenomena anak, buku ini berupaya melukiskan idealisasi anak dalam majalah anak-anak yang terkemuka di tanah air, Bobo. Buku ini memberikan

Read PDF Kesan Positif Serta Kebaikan Media Sosial Kepada Pelajar

gambaran bagaimana media anak menjadi sarana sosialisasi nilai dan pandangan dunia anak di tengah berbagai pengaruh yang saling bersaing dalam kehidupan anak. baik di rumah, sekolah, dan lingkungan pergaulan komunikasi yang datang menyerbu lewat televisi dan internet, dengan tawaran nilai dan gaya hidup global. Buku ini layak dibaca sebagai rujukan bagi pemerhati, pendidikan dan pecinta dunia anak-anak. Tetapi ia juga penting bagi peminat kreativitas dan psikologi perkembangan anak serta mahasiswa yang tertatik dengan kajian komunikasi dan media, khususnya media anak.

Buku ini adalah satu usaha untuk memperluaskan mesej Islam ke medan diskusi ilmu sains sosial. Dengan adanya pelbagai inisiatif untuk menganalisis isu-isu sosial dari perspektif agama Islam, maka dengan secara tidak langsung matlamat untuk menyebarkan dakwah Islamiah yang berhikmah turut terlaksana.

Hubungan Malaysia dan Indonesia merupakan hubungan tradisi yang telah lama diasaskan atas nilai sepunya dari sudut rumpun bangsa atau leluhur yang

Read PDF Kesan Positif Serta Kebaikan Media Sosial Kepada Pelajar

sama. Malah, kedua-dua negara yang merupakan sumbu Dunia Melayu pada suatu ketika dahulu mempunyai persamaan dari sudut adat, agama, bahasa, cara hidup dan budaya yang pernah dikongsi bersama. Namun sejak akhir-akhir ini, hubungan antara Malaysia dan Indonesia sering kali mengalami pasang surut dalam menghadapi cabaran pelbagai peringkat. Hal ini adalah disebabkan oleh kurangnya pemahaman dan pendedahan terhadap sejarah hubungan serumpun yang pernah dibina bersama. Oleh itu, buku ini dihasilkan dalam usaha untuk membincang dan mengenal pasti persamaan dan perbezaan dalam pelbagai aspek seperti sejarah, politik, ekonomi, sosiobudaya dan sebagainya dari dahulu hingga ke hari ini. Tujuannya adalah untuk mewujudkan semula semangat keserumpunan yang pernah dibina suatu ketika dahulu. Buku Sumbu Dunia Melayu: Hubungan Keserumpunan Malaysia-Indonesia yang mengandungi 20 bab ini menyentuh tentang beberapa aspek keserumpunan antara Malaysia-Indonesia. Buku ini disusun berdasarkan tematik-kronologi yang meliputi asal usul terbinanya hubungan awal antara

Read PDF Kesan Positif Serta Kebaikan Media Sosial Kepada Pelajar

kerajaan-kerajaan Melayu, aspek politik, ekonomi, agama dan sosial termasuk isu kontemporari yang boleh dijadikan panduan kepada para pembaca hari ini. Semoga segala ilmu yang terkandung dalam buku ini dapat dimanfaatkan oleh masyarakat di kedua-dua buah negara seterusnya memperkayakan lagi tradisi keilmuan di Malaysia dan Indonesia.

Mendidik Anak Genius

Intrapersonal & Interpersonal Utk

Remaja - Edisi Kemas Kini

Psikologi Cinta (Edisi Kemas Kini)

Membentuk Identiti Remaja

100 Soalan Panas Perkahwinan

Apa kaitan EQ dengan pengurusan, kepimpinan dan pendidikan? Bagaimana EQ dapat memantapkan kreativiti dan kemahiran berkomunikasi anda? Bagi menjawab persoalan berkenaan EQ, dapatkannya jawapannya di dalam buku.

Komunikasi intrapersonal memainkan peranan penting ke atas kesihatan psikologi dan kejayaan sosial.

On politics and government and social conditions in Malaysia.

belia adalah aset negara yang perlu digilap potensi mereka

EQ Panduan Meningkatkan Kecerdasan Emosi

Investors' Digest

Representasi Idola Anak dalam Majalah Anak-anak

Read PDF Kesan Positif Serta Kebaikan Media Sosial Kepada Pelajar

Pemupukan Hubungan Etnik

Islam Universalia is an international journal published by the Cyber Dakwah. It specializes in Islamic studies and social sciences in various scientific fields and is intended to communicate original research and current issues on the subject. This journal warmly welcomes contributions from scholars of related disciplines. The languages used in this journal are English and Indonesia. Islam Universalia is an open-access journal which means that all content is freely available without charge to the user. Publish your articles with us. Email: editorislamuniversalia@gmail.com | Web:

<https://ejournal.cyberdakwah.com>

Buku ini memuatkan segala pengalaman, sumbangan dan transformasi Perhubungan Awam di Malaysia. Ia merupakan 'hadiah' kepada Institut Perhubungan Awam Malaysia atau Institute of Public Relation in Malaysia (IPRM) sempena sambutan 50 tahun kecemerlangan institusi ini.

Negarawan Tun Mahathir Mohamad pernah berkata bahawa sesebuah bangsa yang berjaya adalah mereka yang mempunyai asas identiti yang kukuh dan berjaya mengharungi cabaran. Pembinaan negara bangsa Malaysia merupakan matlamat semua. Impian untuk mewujudkan bangsa Malaysia hanya akan menjadi realiti apabila rakyat bersedia untuk menerima wawasan dan gagasan satu negara satu bangsa. Dengan kepelbagaian bangsa, agama dan budaya yang sedia ada di Malaysia, tidak dapat dinafikan bahawa jalan menuju ke arah idealisme negara bangsa Malaysia masih jauh dan penuh berliku. Kejayaan untuk membina negara

Read PDF Kesan Positif Serta Kebaikan Media Sosial Kepada Pelajar

bangsa Malaysia sebenarnya bergantung kepada kita melalui kesediaan memberi dan menerima. Semangat sedemikian telah lama dipupuk dan diterima oleh generasi awal merdeka dalam usaha untuk membentuk negara dan bangsa kita. Siapakah rakyat dan bangsa Malaysia dan bagaimanakah kewujudan mereka serta apakah cabaran yang dihadapi oleh negara kita termuat dalam buku ini. Lakaran konsep, sejarah dan peristiwa serta perdebatan terhadap isu utama dipaparkan dalam beberapa dimensi penulisan. Kesemuanya adalah tentang asas dan cabaran dalam usaha kita untuk membina negara dan “ bangsa idaman ” iaitu bangsa Malaysia di negara tercinta ini.

Perubatan Islam dan Bukti Sains Moden Edisi 2015
Prosiding Seminar Serantau Dakwah dan Kesenian
Penjenamaan Merentasi Sempadan

Komunikasi dalam Kerja Sosial (UUM Press)

Beyond Borders: Communication Modernity & History

Buku Pembelajaran Bahasa Kanak-kanak Pemulihan

Khas memaparkan keupayaan pembelajaran bahasa

Melayu sekelompok kanak-kanak keperluan khas, iaitu

kanak-kanak pemulihan yang memerlukan perhatian

khusus pihak berwajib dalam membentuk generasi muda

untuk pembangunan negara bangsa. Kandungannya

adalah hasil penyelidikan yang sebahagiannya geran

BKP (BKS024-2017). Buku ini dihasilkan atas kesedaran

bahawa perlunya ada pihak yang perihatin terhadap

masalah pembelajaran khususnya dalam kalangan

kanak-kanak pemulihan khas. Kejayaan penyelidikan ini

adalah hasil bantuan dan sokongan banyak pihak,

khususnya Universiti Malaya dan Kementerian

Read PDF Kesan Positif Serta Kebaikan Media Sosial Kepada Pelajar

Pendidikan Malaysia yang mengizinkan penyelidikan dijalankan oleh sekolah yang melaksanakan program pendidikan integrasi.

Tip Menangani Buli di Sekolah

Media di Malaysia

Artikel Pilihan Covid-19. Siri 2 (UUM Press)